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Agenda-
punt 

Onderwerp/discussie/afspraken 
 

1.  Welkom 
Jacques gefeliciteerd met de koninklijke onderscheiding. 
Toevoegen concept RAS bij agendapunt 5  

2.  Ingekomen mail mbt IZA (Integraal Zorg Akkoord) 
In elke regio moet een regiobeeld, regioplan en transitieplan gemaakt worden. 
Actie Jeanet: stuurt uitnodiging bijeenkomsten IZA door naar alle leden lokale raden. 
Geeft aan Petra Smeets door dat AV hier niet onder valt. 

3.  Verslag vergadering 27 maart   
Geen opmerkingen, met dank aan Mariette Teunissen voor het verslag. Verslag vaststellen. 
Actie Jeanet: herzien overzicht vergaderingen lokaal toevoegen aan verslag 
 
Naar aanleiding van het verslag: 

• -terugblik advies Wmo-verordening en reactie GRs (zie voetnoot 2) 
bijlagen de definitieve stukken zoals die verstuurd zijn naar gemeenten. De adviezen van de adviesraad 
zijn door het AB overgenomen en verwerkt, evenals het besluit van het Algemeen Bestuur 
(ingangsdatum nieuwe eigen bijdrage Drechthopper). 
Vraag Tjipke: is er al iets uit het kortgeding vervoerder gekomen? 
Linda: uiteindelijk is kort geding niet ingediend. De voorwaarde om geen kort geding aan te spannen 
tegen Stroomlijn is wel dat de Aanbesteding eerder wordt gestart. Deze is op basis van de 
spoedprocedure onderhands gegund. De nieuwe aanbesteding wordt nu opgestart.  Marika: er komt 
dus geen extra partij bij. Nee, er komt vooralsnog geen extra partij bij.  
Marika meldt dat in Alblasserdam al een concept-verordening Wmo is gemaakt. Zij meldt dat het 
onderdeel algemene voorzieningen erg beperkt is en stelt nog enkele vragen om zeker te weten dat ze 
alles goed begrepen heeft. 
De voorzitter geeft aan dat het belangrijk is om in de verordening zoveel mogelijk alle algemene 
voorzieningen op te nemen, ook wanneer er geen eigen bijdrage voor wordt gevraagd. Als  
Eén stuk was betrekkelijk nieuw voor ons de 8. knoppen notitie Wmo. . Hierin wordt aangegeven op 
welke onderdelen gemeenten eigen keuzes kunnen maken. Zoals geadviseerd hoopt de adviesraad dat 
er geen (grote) verschillen gaan ontstaan.   
De reactie op het advies wordt door deze adviesraad als netjes en zorgvuldig ervaren. 
We wachten met belangstelling af hoe dit zijn weg vindt in de lokale raden. 
 

• - Er wordt kort teruggeblikt op enkele adviezen die de CRD in samenwerking met enkele leden van de 
regionale Wmo adviesraad heeft uitgebracht.  

•  
• -vaststelling plaatselijke Wmo-verordeningen: stand van zaken 
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4.  In gesprek met de SDD (Linda) 
Update HO – wachttijden:  
Blijven gelijk, per aanbieder verschillend. Aafje 8-10 weken andere organisaties hebben soms meteen 
plek. Met aanbieders in gesprek en er volgt een Bestuurlijke Opdracht. Vanessa Bal is hier mee bezig. 
Korte termijn oplossingen zijn uitgeput. Personeelstekort blijft probleem. Op verschillende plekken 
moeten mensen in beweging komen. 
We zijn op bezoek geweest bij ROGplus. Zij hebben ervaring opgedaan met re ablement / powerful 
aging in de vorm van een fysiotherapeutische interventie. 
Eerste positieve effecten zijn zichtbaar; met positieve neveneffecten als vermindering of voorkomen 
van eenzaamheid en gezondheidswinst. 
Algemeen: wat mensen zelf kunnen, ook activeren. Niet overnemen. Concreet programma om dit te 
doen (re ablement). Begeleid door fysio therapeuten. Linda onderzoekt of een ergo therapeut daarbij 
een toegevoegde waarde kan hebben. 
Als Wmo consulenten getraind worden wellicht goed als leden van de Adviesraad meedoen. De 
voorzitter krijgt op dit punt geen bijval. 
Max: in Zwijndrecht is in het Sportakkoord veel aandacht voor preventie. 
Linda: in kaart brengen wat er per gemeente is. 
Stand van zaken nu: verkenning of we dit in de regio willen gaan doen, bestuurlijk niveau. 
 
Update resultaatgericht beschikken: 
Het wetsvoorstel zal niet worden ingediend, waardoor de huidige manier van werken juridisch onder 
druk staat. De CRvB heeft in een aantal uitspraken aangegeven dat deze indicatiestelling onvoldoende 
rechtszekerheid biedt voor inwoners. De enige oplossing was een wetswijziging.  
 
Ministerie VWS is op bezoek geweest bij MEE Vivenz. De SDD en gemeente Dordrecht waren daar ook 
bij aanwezig. Het was een constructieve bijeenkomst over de toekomst van de Wmo en de zorgen die 
er zijn bij gemeenten. Hierbij hebben we aan de hand van de praktijk laten zien waar we tegenaan 
lopen in het leveren van goede ondersteuning en welke knelpunten daarbij ervaren worden in wet en 
budget.  
Omdat het model van Resultaatgericht beschikken onder druk staat, is de SDD bezig met de 
ontwikkeling van een alternatief. Dit wordt nu het Bandbreedte model genoemd. Hierover moet nog 
gesproken worden met het Algemeen Bestuur. De SDD verwacht dit in september te kunnen doen. Als 
daar stukken over zijn zal Linda die delen. 
Aaike: richt je vooral op “onze” cliënten groep i.p.v. wat de overheid wil.  
Kostenbeheersing om voorzieningen op peil te kunnen houden. 
Drechtsteden wacht ook niet op VNG, parallel spoor. 
Steeds meer gemeenten gaan weer terug naar in uren (i.p.v. op resultaatgericht beschikken). 
PGB’s zijn altijd op uren. 
Actie: resultaatgericht beschikken afvoeren als standaard punt.  
 
Herijking Wmo-beleid 
Voldoende over gezegd. Actie: afvoeren als standaard punt.  
 
Andere punten: 
Doelgroepenvervoer: 
Nagekomen stuk vervoer (Linda) update voor AB. Staat niet veel nieuws in. 
Maatregelen korte en lange termijn.  
Piet: stelling: leerlingen jeugdigen en ouderen kunnen samen vervoerd worden. Discussie om 
doelgroepen te combineren. Deze adviesraad zou willen adviseren hier zeer terughoudend mee om te 
gaan. Wel combinatie van de middelen (bussen en chauffeurs) maar combinatie van diverse reizigers 
lijkt ons minder geslaagd. 
Actie Jeanet: stukken die Linda gemaild heeft doorsturen naar de leden 
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Eigen bijdrage: invoering wordt waarschijnlijk 1-1-2026 (op zijn vroegst) 
Er komt een inkomensafhankelijke bijdrage voor álle Wmo voorzieningen (niet alleen HO). 
SDD denkt graag mee aan de voorkant bij VWS.  
Inkomensafhankelijke eigen bijdrage Wmo vanaf 1 januari 2026 - Zorg&Sociaalweb 
 
Met dank aan Linda. 

5.  (Verbreding van de) Regionale Adviesraad Sociaal (RAS)   
 
Verdere uitwerking verbinding met de CRD: toelichting Aaike/Herman.  
Er is een concept reglement. Instellen commissie. Daarna stichting oprichten. Statuten opstellen. 
Bestuur: voorzitter, secretaris, penningmeester. 
Dan wordt de Regionale Adviesraad een stichting. Moet rechtspersoon zijn i.v.m. subsidie. 
Dan ook accountantscontrole. Redelijk eenvoudige begroting.  
 
Opmerkingen concept regeling RAS 

- 14 dagen van tevoren vergadering en (concept) agenda openbaar maken (op website) 
- Vergaderdata voor het hele jaar openbaar maken (op website) 

Op de websites van de lokale raden wordt doorgelinkt naar de website van de regionale raad. 
 
Marika: Secretariaat regeling sociaal 6 x per jaar overleg? Waarschijnlijk met kleine delegatie van de 
Regionale Raad met SDD (David) 2 x per jaar. Niet inhoudelijk maar over hoe de adviesraad 
functioneert. 
Artikel ….. Er kunnen deskundigen komen afhankelijk van het onderwerp. 
 
Piet: artikel 3.3 : binnen minimaal 2 weken advies uitbrengen; lijkt vrij kort ook gezien we achterban / 
lokale raden willen raadplegen. Bij omvangrijke onderwerpen worden we altijd al vroegtijdig mee 
genomen. Overige leden vinden 2 weken acceptabel. 
 
Jacques: evaluatiemoment inbouwen, hoeft niet formeel in dit stuk, maar wel goed om 1 x per jaar zelf 
te evalueren. 
 
Actie/afspraak:  1 x per jaar zelfevaluatie RAS inplannen (actie Aaike/Jeanet) 
 
Tjipke: voordragen voorzitter? Tot nu toe sollicitatie procedure. Toevoegen: de adviesraad kan een 
voordracht doen. Dan sluiten we aan bij huidige situatie. 
 
Herman: artikel6: wat is een onafhankelijk voorzitter? Betekent dit dat stem van de voorzitter niet 
meetelt? Of wordt ermee bedoelt dat de voorzitter niet een lokale raad vertegenwoordigt. Wat is dan 
onafhankelijk? Waarvan onafhankelijk? 
Onafhankelijk betekent dat de voorzitter niet namens een lokale raad of welk orgaan dan ook deel 
uitmaakt van de regionale raad. Zijn stem telt wel gewoon mee. 
Mogelijk verbreding van de raad met specialisaties: jeugd, ggz, wmo etcetera. 
 
CRD bestaat nu uit 5 leden, Herman bespreekt “regeling RAS” ook woensdag in hun vergadering. 
Er komen waarschijnlijk 2 personen die inhoudelijke kennis hebben vanuit de CRD in de RAS.  
 

6.  Informatie uit de lokale adviesraden: 
Inwonersadviesraad Zwijndrecht: toelichting Max van der Pol 
Max is sinds 1-8-2022 voorzitter. Hij vertegenwoordigt geen specifiek domein. 
De Inwoners Adviesraad Zwijndrecht wordt een stichting. Er zijn twee kernen Zwijndrecht en 
Heerjansdam. Er was geen vertegenwoordiger uit Heerjansdam. Men is nu leden vanuit Heerjansdam 
aan het werven. Ingedeeld op inhoudelijke specialisaties zoals: Ouderen-Dementie-GGZ-Jeugd-Sport 
Mensen met een beperking etc. 
Aanwezig bij wijk platforms en dorpsraad. 

https://sociaalweb.nl/nieuws/inkomensafhankelijke-eigen-bijdrage-wmo-vanaf-1-januari-2026/?utm_medium=social&utm_source=email&utm_campaign=Artikel
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Vergaderen maandelijks. Ambtelijke ondersteuning vanuit de gemeente. 
Elke vergadering een inhoudelijk thema (vaak met gast). 
Betrokken bij Raadsprogramma (sinds 2010 nu vierde periode) deze periode “krachtig Zwijndrecht” 
Participatie belangrijk thema. 
Doelen 2023: Wmo verordening, bewonersparticipatie, betrokkenheid bij Sportakkoord. Momenteel 
betrekken jeugd 18-24 jaar (?) bij sport. Ook samenspel sport en cultuur. 
2022 adviezen: vervoer, jeugd, raadsprogramma en meer. 
Samenstelling Adviesraad is redelijk stabiel 
Kwaliteit van de adviezen en contact met gemeente is goed. 
Zwijndrecht heeft een aantal grote stads-problematieken. Zoals bijvoorbeeld hoog percentage 
kindermishandeling, groot aantal sociale huurwoningen. 20% van de inwoners hebben problemen. 
Statistische en demografische analyse: kijk niet naar gemeenten maar naar wijken. 
 
Hoe gaan we vanaf 3 juli verder met dit agendapunt? 
Voorstel: standaard op agenda: rondje nieuws / stand van zaken uit de lokale raden. 
Stel vragen aan elkaar. Deel good practices. 
 

7.  Volgende vergadering: 19 juni in Zwijndrecht 
Sliedrecht vergadert dan ook, Piet gaat kijken of die verzet kan worden 
Thema: toelichting op het Wmo toezicht door Marije Grashorn GGD ZHZ (15 minuten) 
 

8.  Rondvraag 

• Els: is er een straat tandarts in de Drechtsteden?  
Herman: Stichting Anders en SUN doen hier iets voor. 

• Ineke: 25 mei vervoersplatform : kan bedrijfskleding  of naam badge besproken worden?  
I.v.m. identificatie chauffeur. Piet neemt dit mee op 25 mei. 

 

 

 

 


